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11.12. Bratimljenje opština Prijedor i 
Bovec 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić i 
župan slovenačke opštine Bovec Danijel 
Krivec potpisali su Povelju o bratimljenju, 
što je rezultat dugogodišnje saradnje ove 
dvije opštine. 
-Mi smo danas krunisali nešto na čemu 
smo radili  gotovo sedam godina i zato je 
naše zadovoljstvo veće jer smo ozvaničili 
nešto što je već zaživjelo u praksi, a tiče se 
kulturne, sportske, pa i privredne saradnje, 
kazao je Pavić. 
 

 
 
On je dodao da Prijedoru treba saradnja za 
lokalnim zajednicama iz Evropske unije i 
iskustvima koja su oni stekli , da ne bi 
pravili greške i udaljavali se umjesto da se 
približimo porodici evropskih zemalja. 
Župan opštine Bovec Danijel Krivec je 
rekao  da ova opština Prijedoru može 
prenijeti pozitivna iskustva iz oblasti 
lokalne samouprave i iz oblasti prestupnih 
fondova Evropske unije. 
-Mislim da je ovaj čin označio početak još 
bliže saradnje i da ćemo u budućnosti jedni 
Svečanosti bratimljenja prisustvovao je i 

ministar uprave i lokalne samouprave 
Zoran Lipovac  koji je zaželio  da ova 
saradnja bude dugotrajna i plodonosna. 
-Uvijek je zadovoljstvo kada neka opština 
iz Republike Srpske stiče nove prijatelje, a 
smatram da ono što Prijedor, pored 
kulturne i privredne saradnje, može učiti 
od Bovca je izlaz u Evropsku uniju , kazao 
je Lipovac dodajući da je ovo istovremeno 
i novi korak saradnje Republike Slovenije i 
Republike Srpske. 
Ambasador Slovenije u BiH Andrej 
Graseli , koji je ,takođe, prisustvovao ovoj 
svečanosti, istakao je   da ne može da bude  
dobrih odnosa među državama kad nema 
dobrih odnosa među ljudima. 
 

 
 
-Smatram da je posebnu ulogu ovdje imala 
saradnja sa slovenačkom zajednicom   i da 
će ova potpisana povelja  pridonijeti 
daljem razvitku međusobnih odnosa, ali i 
država Slovenije i Bosne i Hercegovine, 
rekao je Graseli. 
Povodom ovog događaja u Prijedoru su 
organizovani i dani slovenačke kulture, 
tako da je u večernjim časovima pozorišna 
grupa BC iz Bovca odigrala predstavu „ 
Kod seoskog bunara“ , a sutradan je  
održan koncert pod nazivom „ Slovenački 
plesovi u Prijedoru“. 
 
17.12. Usvojen budžet za 2010. godinu 
 
Odbornici Skupštine opštine Prijedor 
usvojili su na 13. zasjedanju  budžet za 
2010. godinu planiran u iznosu od 
30.707,089 KM što predstavlja smanjenje  
od 6,9 odsto u odnosu na ovogodišnji  
rebalansirani budžet.Za ovaj prijedlog 
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budžeta izjasnila su se 25 odbornika, od 30 
prisutnih.Načelnik opštine Prijedor Marko 
Pavić je rekao da je to okvir koji u ovom 
trenutku  obezbjeđuje realizaciju kojoj će 
se moći odgovoriti tokom slijedeće godine. 
-Riječ o budžetu koji ima socijalno-
razvojne komponente jer su to dvije 
komponente koje smo nastojali uvažiti i 
koje nismo smanjili u odnosu na 
ovogodišnji budžet. Radi se o davanjima za 
socijalne kategorije i sredstva za razvoj za 
razne podsticaje u poljoprivredi i 
preduzetništvu.Ovo je i izazovan budžet jer 
ćemo u postojećim uslovima morati da 
izmirimo sva predvužena davanja, rekao je 
Pavić. 
 

 
 
Pavić je rekao da može biti zadovoljan 
stanjem u opštini jer u potpunosti nisu 
prekinuti investicije, na čemu se, pored 
ušteda na materijalnim troškovima, najviše 
i štedilo. 
-Očekujem da će naredne godine početi 
realizacija projekata iz Razvojnog 
programa koje je Vlada odobrila što će 
predstavljati značajan iznos, kazao je 
Pavić. 
On je dodao da neće biti smanjenja plata 
radnika u opštini, kao ni kod opšinskih 
budžetskih korisnika, iako je Ministarstvo 
finansija to tražilo, te da su izdvajanja iz 
budžeta za plate i nešto veće pošto opština 
planira zaposliti dvadesetak pripravnika. 
Načelnika Odjeljenja za finansije Biljana 
Malbašić je potvrdila da se premaplanu ,u 
narednoj godini od domaćih vlastitih 
prihoda i prihodi od PDV-a  očekuju se 
sredstva od oko 26.866.365 KM uz 

neiskorišćena  kreditna sredstva u iznsou 
od  4 miliona KM. 
Ona je dodala da  su  za razvoje projekte i 
podsticaj zapošljavanjabudžetom planirana 
i značajna sredstva  u iznosu od 932 000 
KM, da je nivo sredstava za socijalna 
davanja ostao približan prošlogodišnjem, 
tačnije da je za Centar za socijalni rad  
predviđeno 1.967.000 KM i 600.000 KM 
za tekuću rezervu te da nisu smanjivana 
sredstva za kulturne manifestacije i 
sportske klubove. 
 
18.12.Potpisan sporazum o realizaciji 
projekta  regionalne  sanitarne deponije 
 
Predstavnici opština Prijedor, Kozarska 
Dubica i Oštra Luka  potpisali su sporazum 
o formiranju međuopštinskog vijeća za 
realizaciju  regionalne  sanitarne deponije 
za odlaganje čvrstog otpada koja je 
stacionirana na postojećoj deponiji na 
Kurevu kod Prijedora. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
rekao je da su potpisivanjem ovog 
sporazuma dobili mogućnost da apliciraju 
na sredstva Svjetske banke u iznosu od 
1.600.000 dolara predviđena za uređenje 
deponije na prijedorskom području. 
 

 
 
-Iz ovih sredstava biće izgrađena 
pretovarna deponija u Kozarskoj Dubici, a 
na Kurevu uređeni prilazni putevi, a 
posebna opažnja biće data prečišćavanju 
otpadnih voda koje izlaze sa deponije, 
kazao je Pavić. 
On je dodao da se ostale potkozarske 
opštine Novi Grad, Kostajnica i Krupa na 
Uni, nisu izjasnile oko pristupanja ovom 
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projektu, bez  obzirom što su upoznate da  
će ekološke dozvole moći imati samo 
regionalne deponije. 
Zamjenik načelnika opštine Kozarska 
Dubica Rajko Marčeta rekao je da 
izgradnjom regionalne deponije građani 
ove opštine rješavaju problem otpada. 
-Pretovarnom stanicom smanjićemo 
transportne troškove jer će u njoj biti 
vršena reciklaža pogodnog otpada, dok će 
preostali biti transportovan na Kurevo, 
dodao je Marčeta. 
Načelnik opštine Oštra Luka Drena 
Kuridža rekla je da ova opština i sada 
odlaže otpad na Kurevo i da potpisivanje 
ovog sporazuma znači za Oštru Luku samo 
nastavak već uhodanih poslova. 
Implementator projekta će biti  preduzeće 
''Komunalne usluge'' iz Prijedora u okviru 
kojeg će biti formirana poseba radna 
jedinica  
Prema projekatu Ministarstva za prostorno 
uređenje, građevinarstvo i ekologiju na 
području Republike Srpske planirano je pet 
regionalnih deponija koje će podlijegati 
međunarodnim standardima. 
 
23.12. Prijem za vjerske zajednice 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
organizovao je  tradicionalni prijem za  
predstavnike   tri najveće  vjerske 
zajednice u Prijedoru , a  povodom  
predstojećih  vjerskih i novogodišnjih 
praznika. 
-Iako smo se tokom godine sastajali i 
dogovarali, ovaj susret imao je za cilj da 
građanima i vjernicima opštine Prijedor 
uputimo zajedničku poruku da ćemo se, u 
vremenu koje je pred nama ,zajednički 
boriti za što bolji život svakog građanina u 
Prijedoru, rekao je načelnik Marko Pavić. 
  On je  dodao  da je ovaj susret   bio 
prilika da se  ,  pored čestitanja za 
predstojeće praznike,  razmjene i mišljenja 
o saradnji lokalne vlasti sa predstavnicima 
vjerskih zajednica ovoj godini. 
-Naša je zajednička konstatacija da smo 
zajedničkim snagama stvorili  povoljan 
ambijent i uslove za suživot i bolji život 

svih naših građana ,da postoji vjerska i 
nacionalna tolerancija i da mi te različitosti 
koristimo kao našu prednost na putu ka 
evropskoj zajednici naroda,  kazao je 
Pavić. 
  

           
Predstavnika SPC  protojerej stavrofor 
Ranko Maletić je   kazao   da  je susret u 
opštini bio prilika da  se izraze  želje za 
prosperitet i napredak, ali i sagledaju  do 
sada postignuti  rezultati. 
-Svi smo mišljenja da smo tokom protekle 
godine  dosta dobro sarađivali i puno toga 
uradili , rekao je Maletić. 
Župnik prijedorske župe, Marijan 
Stojanović, rekao je da je božićna poruka 
svim ljudima dobre volje mir, radost i 
veselje i da je vrijeme da svoje poglede i 
rad okrenemo ka budućnosti i boljitku 
opštine Prijedor i svih njenih građana i 
vjernika.  
-Neka želje budu odraz našeg srca, a ne 
samo formalnost jer se svakod dobro ili 
loše djelo rađa iz ljudskog srca, rekao je 
Stojanović. 
 Amir Mahić, glavni imam medžlisa 
islamske zajednice Kozarac je rekao da su  
se predstavnici svih vjerskih zajednica  
složili da je ovo opština velike perspektive 
i lijepe budućnosti . 
-Na nama je da osnažimo suživot među 
građanim Prijedora  da  budemo bliski i 
kao komšije i kao građani ovog grada, 
rekao je  Mahić. 
 
28.12.Novogodišnji prijem za učenike 
 
Marko Pavić , načelnik opštine Prijedor 
priredio je  tradicionalni novogodišnji 
prijem za najbolje učenike prijedorskih 
osnovnih i srednjih škola. 
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-Znanje  i mladost su ono  na čemu mi 
mislimo  da gradimo našu ukupnu politiku 
i našu  budućnost , a ovo je prilika  da 
nagradimo  najbolje nagradimo i  da 
drugima pokažemo da će oni najbolji 
uvijek biti vrijednovani,  kazao je Pavić. 
 

 
  
On  je dodao da će i u godini koja je pred 
nama biti dovoljno sredstava za podršku 
talentovanim  učenicima , pogotovo onima 
koji odlaze na takmičenja i time uspješno 
predstavljaju svoju školu, ali i svoj grad. 
 Đurđica Marmat , učenica osmog razreda 
OŠ „ Vuk Karadžić“ Omarska rekla je da 
je veoma ponosna što je , kao najbolji 
učenik, predstavljala svoju školu na 
prijemu i da joj je to veliki podsticaj za 
dalji rad i učenje. 
Pored prigodnih novogodišnjih poklona, 
načelnik opštine Prijedor  uručio je za 
dvanaest najboljih osnovaca i osam 
srednjoškolaca uručio novčanu nagradu u 
iznosu od  po stotinu  KM. 
 
Prijem za penzionere 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
organizovao je tradicionalni novogodišnji 
prijem za predstavnike Udruženja 
penzionera , koja je sa svojih 13 000 
članova, jedna od najbrojnijih nevladinih 
organizacija. On je ovom prilikom istakao 
da je za funkcionisanje lokalne vlasti 
veoma važna saradnja sa ovim 
udruženjem. 
-Naša saradnja je na vrlo visokom nivou, 
koja se ogleda u tome što opštinska 
administracija  finansijski pomaže rad 

udruženja, a oni ta sredstva koriste po 
svom programu, rekao je Pavić. 
On je dodao da se pored toga radi na tome 
da se status ove kategorije i na drugi način 
popravi, kroz razne vidove pomoći 
mnogim porodicama i penzionerima. 
Predsjednik Udruženja penzionera 
Slobodan Brdar je istakao da je tokom ove 
godine pogodnosti banjsko-klimatskog 
liječenja koristilo 297 penzionera, a 1006  
penzionera je dobilo jednorkatnu novčanu 
pomoć.On je posebno istakao da  na 
području opštine Prijedor  3119 penzionera 
živi  u stanju socijalne potrebe. 
 

 
 
-Mi smo svjesni da nismo problem lokalne 
vlasti, već institucija vlasti RS i BiH, ali 
imajući u vidu da smo stanovnici opštine 
Prijedor , mi u granicama mogućnosti 
tražimo od  lokalne vlasti da u granicama 
svojih mogućnosti pomognu svojim 
građanima iz ove populacije i oni nam 
izlaze u susret, rekao je Brdar. 
 
 
Opština pomogla radnike Trgoprodaje 
 
Opština Prijedor je ,imajući u vidu težak 
položaj  otpuštenih radnika a.d.“ 
Trgoprodaja“ koji jedanaest mjeseci nisu 
primili zarađenu  platu,Sindikalnoj 
organizaciji ovog preduzeća uplatila 
13.700 KM kao pomoć  za 75 radnika  koji 
su proglašeni tehnološkim viškom. 
-Po 160 KM biće isplaćena za 70 radnika, 
dok će pet bolesnih radnika dobiti po 500 
KM, saopšteno je iz kabineta načelnika 
opštine Prijedor Marka Pavića. 
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U saopštenju je izraženo uvjerenje da će 
rukovodstvo ''Trgoprodaje'' ispoštovati 
obećanje dato predstavnicima sindikalne 
organizacije da će radnicima u roku od tri 
mjeseca od dana uručenja otkaza isplatiti 
zakonom predviđene plate i otpremnine i 
11 dužnih plata, te uplatiti zaostale 
doprinose. 
Predsjednik sindikalne organizacije Borka 
Maričić potvrdila je da je opština dala 
jednokratnu novčanu pomoć otpuštenim 
radnicima, te zahvalila načelniku na 
razumijevanju za teško stanje radnika 
''Trgoprodaja'' koji su prije mjesec dana 
proglašeni tehnološkim viškom i otpušteni. 
Ona je dodala da je rukovodstvo 
''Trgoprodaje'', kako je i obećalo, 30. 
novembra, uplatilo po 200 KM za 98 
radnika. 
Radnice ''Trgoprodaje''  se i dalje dva puta  
sedmično okupljaju ispred skladišnog 
prostora preduzeća i to će činiti sve dok 
rukovodstvo ne izvrši obaveze prema 
njima. 
 
Obnovljen rad  Zanatsko -
preduzetničkog udruženja   
 
U Prijedoru je   formiran Inicijativni  odbor  
za obnavljanje  rada  nekadašnjeg  
Zanatsko -preduzetničkog udruženja  koji 
bi na osnovu  registrovanih  preduzetnika 
trebao  da broji  oko  2000 članova. 
Šef Odsjeka  za privredu  opštinske  
Administrativne službe  Željko Grahovac 
kazao je  da će  preduzetnici preko 
Udruženja  moći  zajednički  da nastupe  
prema  institucijama ,ali  i prema 
potencijalnim  poslovnim partnerima. 
 

 

-Preduzetništvo  je najzdraviji  dio privrede  
RS  jer  oni koji se njim bave  koriste 
vlastiti kapital i  objekte  i stoga će  im 
Zanatsko -preduzetnička komora RS  preko 
regionalnih komora i opštinskih udruženja 
pružati  stručnu  pomoć   iz oblasti pravne 
regulative , osposobljavanja kvalifikovane 
radene snage  a preduzimaće  i aktivnosti  
na  očuvanju  mnogih zanata kojima prijeti  
gašenje,kazao je  sekretar  Regionalne 
Zanatsko-preduzetničke komore  
Banjaluka Slavko Kojić. 
On je naveo da je Zakonom o zanatsko-
preduzetničkoj djelatnosti RS predviđeno 
da se u RS  organizuje  pet  regionalnih  
zanatsko-preduzetničkih komora. 
Preduzetnik Dragan Knežević  rekao je  da 
je za  one koji se bave preduzetništvom   
jedan  od najvećih problema  njihova  
neorganizovanost i  izrazio nadu  da će 
Zanatsko-preduzetnička komora RS  biti 
uistinu  komora preduzetnika  kojima će 
pomoći da njihovi projekti  budu  
usklađeni sa  sa ukupnim  programima  
društveno-ekonomskog razvoja RS. 
 
30.12. Ministar Čađo i načelnik Pavić 
obišli novu šalter salu  SJB Prijedor 
 
Ministar unutrašnjih poslova RS Stanislav 
Čađo posjetio je Stanicu javne 
bezbjednosti Prijedor gdje je sa 
načelnikom opštine Marko Pavićem obišao 
novoizgrađeni prostor šalter sale 
namijenjene  za registraciju vozila. 
-Uvijek je zadovoljstvo  jednim ovakvim 
povodom doći u jednu lokalnu zajednicu, 
posebno kada  smo u prilici  da afirmišemo 
nešto što je rezultat zajedničkog rada , 
dobrog razumijevanja i saradnje, rekao je 
Čađo. 
On je dodao da je veoma zadovoljan ovim 
što je vidio i da smatra  će ova moderno 
opremljena sala ispuniti svoj cilj da 
građanima omogući što kvalitetniju i  bolju  
uslugu i da riješi problem velikih gužvi i 
višesatnog čekanja da bi se obavila 
registracija vozila. 
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On je najavio da će u veoma kratkom 
vremeskom periodu i jedinica za izdavanje 
putnih isprava i ličnih dokumenata biti 
izmještena iz zgrade pošte  i smještena u 
ćime će se nivo ponude usluga koje 
pružamo građanima biće koncentrisan na 
jednom mjestu. 
Načelnik  opštine Prijedor Marko Pavić   
rekao je  da je prije dva mjeseca 
dogovoreno da  se zajedničkim snagama 
rekonstruiše i opremi ovaj prostor kako bi 
građanima opštine pružili kvalitetnije i 
brže usluge. 
-Ovo je jedan izuzetno lijep primjer 
saradnje opštine i ministarstva jer smo 
našli zajednički interes da bi građanima 
bilo bolje, kazao je Pavić. 
On je dodao da su trenutno u funkciji tri 
šaltera, te zamolio ministra da opremi i 
preostala tri šaltera i u slučaju da se ukaže 
potreba poveća broj izvršilaca poslova. 
U rekonstrukciju prostora opština Prijedor 
je uložila  40 000 KM, dok je Ministarstvo 
unutrašnjih poslova opremilo novu šalter 
salu savremenom kompjuterskom 
opremom. 
 
Opština i NVO sektor partneri 
 
U  skladu sa  Evropskom poveljom o 
lokalnoj samoupravi načelnik opštine 
Prijedor Marko Pavić , predsjednica 
Skupštine opštine Azra Pašalić i 
predstavnici trinaest nevladinih 
organizacija potpisali su Sporazum i 
međusobnoj saradnji i partnerstvu. 
-Ovo je jedan oblik regulisanja odnosa 
između lokalnih organa vlasti i nevladinog 
sektora i smatram da je  vrlo značajan jer 
se jedan dio posla može prenijeti na ovaj 

sektor koji se u Prijedoru pokazao jako 
uspješan i koji je realizovao mnoge 
projekte, rekao je Pavić. 
On je dodao da je na  ovaj način 
uspostavljen partnerski odnos između 
lokalne vlasti i NVO sektora  što će  dati 
doprinos realizaciji projekata  bitnih za 
razvoj civilnog društva i unapređenje 
ukupnog života na području opštine 
Prijedor,  
Sabira Medić, direktor Udruženja građana 
„ Berek“ jedne od potpisnica sporazuma 
istakla je da ova nevladina organizacija 
radi tri godine i da je i do sada realizovala 
više projekata u kojima je imala podršku 
opštine Prijedor. 
-Smatram  da će sa ovim sporazumom 
imati još više uspjeha u realizaciji 
projekata i još veću podršku opštine, kao 
partnera, kazala je Medićeva. 
 
Demineri  
 
Na području Prijedora demineri su ove 
godine djelovali 104 puta na neutralisanju 
odbačenih neeksplodiranih-ubojnih 
sredstava , što je manje nego lani kada su 
minsko-eksplozivna sredstva uklonili sa 
117 lokacija  Na prijavljenim lokacijama 
pronađeno je i uništeno je 190 ručnih 
bombi, 97 tromblona, 30 zolja, osa i raketa 
za ručne bacače, po jedna minobacačka 
granata i protivtenkovska mina, šest 
protivpješadijskih mina, 21,7 kilograma 
raznih vrsta eksploziva, 8 895 komada 
municije različitog kalibra, te 55 komada 
ostalih sredstava vojnog 
porijekla.Pronađeno je i pet avio bombi 
bez eksploziva koje potiču čak iz Drugog 
svjetskog rata.Šef  opštinskog Odsjeka  
civilne zaštite Dušan Vranješ apelovao je 
na one koji posjeduju ilegalno naoružanje i 
minsko-eksplozivna sredstva da ih ne 
odbacuju u prirodu već da se jave Civilnoj 
zaštiti sa kojom će naći načina da ih 
bezbjedno uklone. 
 
___________________________      
Izdavač: Opština Prijedor 
 


